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Though the young Warchief Thrall ended the demon curse that had plagued his
people for generations, the orcs still wrestle with the sins of their bloody past. As the
rampaging Horde , they waged a number of devastating wars against their perennial
enemy -- the Alliance. Yet the rage and bloodlust that drove the orcs to destroy
everything in their path nearly consumed them as well. Long ago, on the idyllic world
of Draenor, the noble orc clans lived in relative peace with their enigmatic neighbors,
the draenei. But the nefarious agents of the Burning Legion had other plans for both of
the unsuspecting races. The demon-lord Kil'jaeden set in motion a dark chain of
events that would succeed not only in eradicating the draenei, but forging the orc
clans into an single, unstoppable juggernaut of hatred and destruction.

作者介绍: 

Christie Golden is the award-winning author of twenty-eight novels and over a dozen
short stories in the fields of fantasy, science fiction, and horror. Her media tie-in works
include launching the Ravenloft line in 1991 with Vampire of the Mists, which
introduced readers to elven vampire Jander Sunstar and will be reprinted in 2006, over
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a dozen Star Trek novels, including Voyager fiction set after the TV series, and the
Warcraft novel Lord of the Clans. Original fiction includes the Dancers series from Luna
Books, On Fire's Wings, reissued in mass market paperback in 2006, and In Stone's
Clasp. Reders are invited to visit here website at www.christiegolden.com. And yes, she
does play World of Warcraft.

目录:

World of Warcraft_下载链接1_

标签

魔兽世界

小说

魔兽

暴雪

奇幻

wow

魔幻

魔兽经典

评论

封面在很多年后，成了一张849带冲锋和激怒的橙卡

-----------------------------
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论大家是怎么变绿的。

-----------------------------
名作崛起实为堕落。罪责不全在鸡蛋狗蛋，最大原因还是兽人这个种族实在人傻好骗，
被拙劣的煽动哄得屁颠屁颠，恩将仇报暴虐三光看的人牙根发痒，害人害己害世界行经
天怒人怨，兽人必须死，兽人永世为奴。

-----------------------------
一贯的Golden式高水准写作，适当的回忆感人肺腑，每回章首以萨尔的口吻评价“部
落的崛起”有品味历史的沧桑和无奈

-----------------------------
大学不魔兽 现在来补课 :": 很想看吴彦祖会怎么演那个大宦官似的古尔丹

-----------------------------
作为小说3星，作为我日夜所处的那个熟悉的世界4星，先知维伦5星

-----------------------------
萨尔的回忆相当经典，德拉诺想当年也是山路十八弯兽杰地灵好风光啊，你瓣为毛查不
到第二部不碎之灵？德国人对先祖之魂的继承异常感人啊

-----------------------------
我是部落我自豪，为了部落！大地母亲在忽悠着你！原风指引你的道路！

-----------------------------
客观的去看，并不是一本多么精彩小说，为游戏服务的成分更重。但是作为玩家就是会
觉得很精彩很精彩。

-----------------------------
中文网文

-----------------------------
事实上，一个完全没有故事的历史更好制作，并且一个种族如果仁慈会带给自己如何的
命运也很清楚了



-----------------------------
爲了部落！！

-----------------------------
不仅仅是关于游戏。说是崛起，其实也是堕落。

-----------------------------
部落的崛起，信仰引向堕落。

-----------------------------
记得当初这本和仇恨之轮首发的时候还送了很多书签，现在还留在家里的抽屉里。这是
一个关于两对男人间相爱相杀生死不渝的故事（误

-----------------------------
"Elephants guide me!" It's the story of Thrall's daddy though.

-----------------------------
果然是TBC出了以后出版的呀

-----------------------------
看到谦逊又谨慎，高贵又善良的德莱尼人被他们真诚以待的兽人屠杀时，真心好难受啊
~~

-----------------------------
！！！飙泪！德莱尼人万岁

-----------------------------
真好骗

-----------------------------
World of Warcraft_下载链接1_

http://www.allinfo.top/jjdd


书评

如果说WOW大电影是WOW游戏的前传或者开篇，那么这篇的内容就是前传的前传。
兽人、萨满、元素之灵、先主之魂这些在WOW的世界中接触到的内容在文字中再次了
解到历史。
该文介绍了为什么兽人是绿色的，为什么是如此的好战，为什么自己的星球已经不能居
住等众多的内容。 如果看WOW...  
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